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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2016/17:1090 Hållbart antal bilar

I en intervju i Göteborgsposten den 8 mars i år fick miljöminister Karolina 
Skog svara på frågan om det finns plats för bilen. Hennes svar var då 
”Definitivt, men inte alls lika många som i dag”. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Hur många bilar finns det enligt miljöministern plats för i dag?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-22
Besvaras senast
2017-03-29 kl. 10.00


